

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အမေရိကန်သမ္မတ မစ္စတာ အိုဘားမားနှင့်တွေ့ဆုံ

မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်ချမှတ်ထားသည့် စီးပွားရေးပိတ်ဆို့မှုများကို ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပြီး GSP အခွင့်အရေး ပြန်လည်ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်သမ္မတ ပြောကြား



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မစ္စတာ အိုဘားမားတို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ်

(သတင်းစဉ်)

ဝါရှင်တန် စက်တင်ဘာ ၁၅

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မစ္စတာ အိုဘားမားတို့သည် ယမန်နေ့ ဒေသစံတော်ချိန်နံနက် ၁၁ နာရီ မိနစ် ၂၀ က ဝါရှင်တန်မြို့ရှိ အိမ်ဖြူတော်၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် မစ္စတာ အိုဘားမားက မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဒီမိုကရေစီစနစ် အောင်မြင်စွာ အသွင်ကူးပြောင်းမှု၊ အလုပ်သမား အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဖြစ်ထွန်းမှုတို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်ချမှတ်ထားသည့် စီးပွားရေး ပိတ်ဆို့မှုများကို ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပြီး

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ❖

ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်ကြီး ဖြစ်ပေါ်လာရေးမှာ ပြည်သူလူထုသည်သာ အဓိကအခရာဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြောကြား

စာမျက်နှာ - ၄



သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

❖ ရှေ့မှ
မြန်မာနိုင်ငံအား GSP အခွင့်အရေး ပြန်လည်ပေးအပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ အမေရိကန်နှင့် နိုင်ငံ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပိုမို မြှင့်တင်သွားနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ ပေါ်ထွက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြော

ကြားသည်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က လည်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ အောင်မြင်ရေးအတွက် အကူအညီများ ပေးအပ်ခဲ့သည့် အမေရိကန် ပြည်သူများ၊ ကွန်ဂရက်နှင့် NGO များအား ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းနှင့် မြန်မာ

နိုင်ငံတွင် လာရောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြရန် စိတ်ဝင်စားကြောင်း ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်အား အမေရိကန် ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဂျိုးတိုင်ဒင်က Naval Observatory ၌ နံနက်စာဖြင့် တည်ခင်းညှိနှိုင်း နှစ်



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဂျိုးတိုင်ဒင် တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးစဉ် (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အမေရိကန် ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဂျိုးတိုင်ဒင် တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးစဉ် (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ရေးကိစ္စရပ်များကို အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အလားတူ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဂျွန်ကယ်ရီကလည်း နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်အား Blair House ၌ နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းညှိနှိုင်း နှစ်နိုင်ငံအကျိုးတူ ကိစ္စရပ်များကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် အမေရိကန် အထက်လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ Mr.Ed Royce နှင့် Rayburn House Building ၌ တွေ့ဆုံကြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် လင်ကွန်း အထိမ်းအမှတ် အဆောက်

အဆုံကို သွားရောက်လေ့လာကြသည်။ ညပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့်အဖွဲ့သည် အမေရိကန် နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံး၌ သံရုံး၊ စစ်သံရုံးဝန်ထမ်းများ၊ မိသားစုဝင်များနှင့်တွေ့ဆုံပြီး သံအမတ်ကြီးက တည်ခင်းညှိနှိုင်းသည့် ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် တတိယအကြိမ်မြောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန်ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၅
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ရီကျန်း ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ အူယူမူချီ (Urumqi) မြို့၌ ကျင်းပမည့် တတိယအကြိမ်မြောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေး (The Third Forum of Ministers Responsible for Information) နှင့် ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် တရုတ်-ဥရောပအာရှကုန်စည်ပြပွဲ (The Fifth China-Eurasia Expo) သို့တက်ရောက်ရန် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့်ထွက်ခွာရာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံရုံးမှ သံမှူးကြီး Mr. Chen Chen နှင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်

ဆက်ကြသည်။ (ယာပုံ)
တတိယအကြိမ်မြောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးကို စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် Silk Road: Connection Eurasia and Deepening Friendly Exchange among News Media ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် တရုတ်-ဥရောပ အာရှ ကုန်စည်ပြပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်မှ ၂၅ ရက်အထိ လည်းကောင်း ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်သည်။
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တွင် သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးရီနိုင်နှင့် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား ညွှန်ကြားရေးမှူး(အသံလွှင့်)ဦးဇေယျာတို့လိုက်ပါသွားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



မန္တဟာဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော် အရပ်သွန်းပွဲများဖြင့် စည်ကား



ညောင်ဦး စက်တင်ဘာ ၁၅
ပုဂံရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေဒေသ မြင်းကပါကျေးရွာရှိ မန္တဟာဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော်ကို နှစ်စဉ် တော်သလင်းလဆန်း ၁၄ ရက်နှင့် တော်သလင်းလပြည့်နေ့တို့တွင် ကျင်းပမြဲဖြစ်ရာ ယခုနှစ်တွင်လည်း ရိုးရာဗုဒ္ဓပူ

အရပ်သွန်းပွဲများဖြင့် ကျင်းပခဲ့ရာ ပုဂံရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေဒေသ မြင်းကပါကျေးရွာရှိ မန္တဟာဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော်ကို နှစ်စဉ် တော်သလင်းလဆန်း ၁၄ ရက်နှင့် တော်သလင်းလပြည့်နေ့တို့တွင် ကျင်းပမြဲဖြစ်ရာ ယခုနှစ်တွင်လည်း ရိုးရာဗုဒ္ဓပူ

လည်ပွဲကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။
တော်သလင်း လပြည့်နေ့တွင် မန္တဟာဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော် အလှူရှင်များက ဘုရားကြီးအား ဦးခိုက်၍ ဆွမ်းသပိတ်လုံးများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း အလှူခံရရှိသော ဆွမ်းသပိတ်လုံးများကို မြင်းကပါကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းမှ ရပ်ကွက်များနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများရှိ ဘုန်းတော်ကြီး ကျောင်းများမှ သံဃာတော်အပါး ၇၀ ခန့်တို့အား ပြန်လည်ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး သံဃာတော် တစ်ပါးလျှင် သပိတ်လုံးခုနှစ်လုံးခန့် နှစ်စဉ် လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
ထိုနောက် လပြည့်နေ့ညနေပိုင်းတွင် မြင်းကပါကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ စိန်ကုန်း၊ မြို့လယ်၊ ရွှေခြံ၊ မြို့မ၊ မြို့ရှေး၊ မြို့ညွန့် ပြည်သူများက ဘုရားကြီးအား ရွှေသင်္ကန်းဖိုးဝတ္ထုငွေ လှူဒါန်းသည့် အနေဖြင့် ငွေသွန်းလောင်းလှူပွဲကိုလည်း ရိုးရာဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော်များဖြင့် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အသိပညာပေးဟောပြောမည်

တာချီလိတ် စက်တင်ဘာ ၁၅
ရမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း တာချီလိတ်မြို့ အောင်မြင်ခန်းမ၌ ထိုင်းနိုင်ငံမှ ပညာရှင်များက သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
“ဘယ်မြို့တွေမှာ ငလျင်လှုပ်နိုင်သလဲ၊ ငလျင်ကြော အနီရောင်အဆင့် ဘယ်မြို့တွေမှာ ရှိသလဲ၊ ငလျင်လှုပ်ရင် ဘယ်လိုရှောင်မလဲ၊ ငလျင်မီးတောင်များ ဘယ်မှာရှိလဲ၊ ဆူနာမီဘယ်မှာဖြစ်နိုင်သလဲ၊ ရေကြီးမှာကို ဘယ်နှုတ်ကြိုသိနိုင်သလဲစသည့် အသိတရားများစွာရရှိစေရန် အများသူလိုအောင် ပြန်လည်မျှဝေနိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ပြီး ဟောပြောပွဲကျင်းပတာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပွဲစဉ်သူ ဒေါ်ခင်သန်းမူက ပြောသည်။
မြန်မာနိုင်ငံတွင် ငလျင်ဘေး၊ ရေဘေးစသော သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကြုံတွေ့ရမှုအပေါ် လူအများ၏ အသက်အန္တရာယ်အား သတိပေးကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် ထိုင်းနိုင်ငံမှ ငလျင်ကျွမ်းကျင် ပညာရှင် ရှစ်ဦးတို့က သရုပ်ပြကာ၊ ပရိယုတ်တာ၊ စက်ကိရိယာများဖြင့် လက်တွေ့သရုပ်ပြခြင်းနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မြင့်မိုးရီ(တာချီလိတ်)

မျိုးကောင်းမျိုးသန့်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး နည်းပညာပေးဆွေးနွေး

မင်းလှ စက်တင်ဘာ ၁၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် မင်းလှမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနကကျင်းပသော စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ လူထုအခြေပြုလေ့လာမှုစခန်း (Community Learning Center) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားနှင့် ဝန်ထမ်းများနှင့်တောင်သူများအား နည်းပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သရက်တပင်တောင်သူပညာပေးစခန်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီလွင်စိုးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး တိုင်းမျိုးစေတီဝန်နှင့် ဒေါ်ခင်စမ်းမြင့်က မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များထုတ်လုပ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်နည်းပညာရပ်များကို တက်ရောက်လာသော တောင်သူများနှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများအား ဆွေးနွေးပို့ချခဲ့သည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်ကြီးဖြစ်ပေါ်လာရေးမှာ ပြည်သူလူထုသည်သာအဓိကအရာဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကပြောကြား

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၅
၂၀၁၆ ခုနှစ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဒီမိုကရေစီနေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် လွှတ်တော်အဆောက်အအုံသဘင်ဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားရာ၌ ပြောင်းလဲချိန်တန်သည့်အတွက် စနစ်တစ်ခုကို ပြောင်းလဲဖော်ဆောင်ရာတွင် အသည်းကြားက မဲတစ်ပြားမှသည် လူထု၏တစ်ခဲနက် အားပေးထောက်ခံမှုနှင့်အတူ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များကို ဆန္ဒပြုရွေးချယ်တင်မြောက်ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ရာ ပြည်သူတို့၏ မျှော်လင့်ချက်များစွာတို့သည် ယနေ့အချိန်အခါတွင် မိမိတို့ အားလုံးအတွက် တာဝန်များ ဖြစ်လာခဲ့ကြောင်း၊ ကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများက ယခုတာဝန်ကို ကျေနပ်ဂုဏ်ယူစွာလက်ခံပြီး မိမိတို့၏ ကောင်းမွန်သော သမိုင်းသစ်ကို ရေးထိုးသွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း။



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်း ၂၀၁၆ ခုနှစ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဒီမိုကရေစီနေ့အခမ်းအနားတွင် အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားစဉ်

မိမိတို့နိုင်ငံသည် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ကျင့်သုံးလျက်ရှိရာ နိုင်ငံတော်ကို ဥပဒေပြုရေးအာဏာ၊ အုပ်ချုပ်ရေးအာဏာ၊ တရားစီရင်ရေးအာဏာတို့ဖြင့် ပိုင်းခြားခွဲဝေကျင့်သုံးရာတွင် လွှတ်တော်အနေဖြင့် ဥပဒေပြုရေးအာဏာကို ကျင့်သုံးရပါကြောင်း၊ ပြုပြင်ပြောင်းလဲ

ကာ ဥပဒေအထက်တွင် မည်သူမျှမရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

အနာဂတ်တွင် ပြည်သူများချမ်းသာကြွယ်ဝပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်ကြီး ဖြစ်ပေါ်လာရေးမှာ ပြည်သူလူထုသည်သာ အဓိကအရာဖြစ်၍ အားလုံးကိုယ်ကျိုးမဖက်

ယင်းနောက် ကျောင်းသားလူငယ်များ၏စာတမ်း၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ ကိုယ်စားပြုစာတမ်း၊ ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ၏ စာတမ်း၊ ကိုးကန့်ဒီမိုကရေစီနှင့် ညီညွတ်ရေးပါတီ၏ စာတမ်း၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ၏စာတမ်း၊ ဖွဲ့အမျိုး

သုံးစွဲသော ပြည်သူလူထု၏ အစိုးရဖြစ်ပါကြောင်း။

“အစိုးရသည် ပြည်သူလူထုကို အလုပ်အကျွေးပြုရန် တည်ရှိနေခြင်းဖြစ်ပြီး ပြည်သူလူထုသည် အစိုးရကို အလုပ်အကျွေးပြုရန် တည်ရှိနေခြင်းမဟုတ်” ဟူသော သဘောတရားအပေါ်တွင် ဒီမိုကရေစီစနစ်သည် အခြေပြုနေကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်သူ အာဏာပိုင်များက တရားမျှတစွာ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါမှလည်း ဒီမိုကရေစီက ဖွံ့ဖြိုးရှင်သန်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံများ၏ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်များတွင် ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများရှိပါကြောင်း၊ အာဏာရှင်နိုင်ငံများ၏ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်များတွင် ပြည်သူလူထုပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများ မရှိကြောင်း။

လွတ်လပ်ခြင်း၊ တရားမျှတခြင်း၊ ညီမျှခြင်း တည်းဟူသော ဒီမိုကရေစီ အနှစ်သာရများကို နိုင်ငံသားတိုင်းတန်းတူညီမျှ ရရှိခံစားနိုင်စေရန် လူမျိုးစွဲ၊ ဘာသာစွဲ၊ ဂိုဏ်းဂဏ္ဍ၊ ပုဂ္ဂိုလ်စွဲ မထားဘဲ ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံသားများဖြစ်သည့် မိမိတို့ မြန်မာနိုင်ငံသား အားလုံးသည် တစ်ဦးကို တစ်ဦးယုံကြည် ချစ်ခင်စွာဖြင့် သမိုင်း မော်ကွန်းသစ်ကို အတူတကွ ပူးပေါင်းရေးထိုး



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် ပြောကြားစဉ်



နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ပေးပို့သည့် သဝဏ်လွှာကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးကျော်တင့်ဆွေ ဖတ်ကြားစဉ်



ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာ ဘန်ကီမွန်းထံမှ ပေးပို့သည့် သဝဏ်လွှာကို Ms. Janet Jackson ဖတ်ကြားစဉ်

ရေးကို ဖော်ဆောင်ရာတွင် မိမိတို့၏ ဥပဒေပြုရေးကဏ္ဍသည် လွန်စွာမှပင် အရေးကြီးကြောင်း၊ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ တရားစီရင်ရေးတို့ကို တစ်ဖွဲ့နှင့်တစ်ဖွဲ့ အပြန်အလှန် ထိန်းကျောင်းရမည်ဖြစ်ပြီး ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ခြင်းမျိုး၊ မလျော်ကြားသော သုံးခြင်းမျိုး မပြုလုပ်မိစေရန်နှင့် အပြုသဘောဆောင်သည့် ဝေဖန်ထောက်ပြမှုများဖြင့် တည်မတ်ပေးသွားမည်ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အတူတကွ ပိုင်းဝန်းကြီးပမ်းတည်ဆောက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

လွတ်လပ်ခြင်း၊ တရားမျှတခြင်း၊ ညီမျှခြင်းတည်းဟူသော ဒီမိုကရေစီအနှစ်သာရများကို နိုင်ငံသားတိုင်းတန်းတူညီမျှ ရရှိခံစားနိုင်စေရန် လူမျိုးစွဲ၊ ဘာသာစွဲ၊ ဂိုဏ်းဂဏ္ဍ၊ ပုဂ္ဂိုလ်စွဲမထားဘဲ ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံသားများဖြစ်သည့် မိမိတို့ မြန်မာနိုင်ငံသားအားလုံးသည် တစ်ဦးကို တစ်ဦးယုံကြည်ချစ်ခင်စွာဖြင့် သမိုင်းမော်ကွန်းသစ်ကို အတူတကွ ပူးပေါင်းရေးထိုးကြရန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဒီမိုကရေစီနေ့တွင် ဆန္ဒပြုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

သားပါတီ၏စာတမ်း “ဝ” ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ၏ စာတမ်း၊ တပ်မတော်သားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏စာတမ်း၊ လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (ဒူးလေးပါတီ)၏ စာတမ်း၊ ငိုမီးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၏စာတမ်း၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ် (PNO) ၏ စာတမ်း၊ တအာင်း (ပလောင်) အမျိုးသားပါတီ၏ စာတမ်း၊ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၏ စာတမ်း၊ ရခိုင်အမျိုးသားပါတီ၏စာတမ်း၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၏စာတမ်း၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၏ စာတမ်းများကို ဖတ်ကြားကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်က ဒီမိုကရေစီ၏ အခြေခံမူမှာ “အချုပ်အခြာအာဏာသည် ပြည်သူလူထုထံမှ ဆင်းသက်သည်” ဆိုသည့် အချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆိုလိုသည်မှာ အာဏာကို ပြည်သူလူထု၏လက်ထဲ၌သာ အပ်နှင်းထားပြီး ယင်းအာဏာကို လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသောရွေးကောက်ပွဲဖြင့် ရွေးကောက်တင်မြောက်ခြင်းခံကြရသည့် လူထုကိုယ်စားလှယ်များက

တရားမျှတခြင်း၊ သာတူညီမျှခြင်းတို့ ရှိကြောင်း၊ အာဏာရှင်နိုင်ငံများတွင် အခွင့်အရေးများ မရှိကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံများတွင် လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲဖြင့် ပြည်သူထံမှ လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာကို ရယူရပါကြောင်း၊ အာဏာရှင်နိုင်ငံများတွင် ရသည့်နည်းဖြင့် အာဏာကို ရယူပြီး လက်မလွှတ်ကြတော့ကြောင်း၊ ဒီမို

ပြောကြားသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား မြို့ရွှေမန်းသားဖိုးချစ်ဇာတ်အလှသဘင် အဖွဲ့သားများက “ဝါသည့်အောင်ဆန်း” ပြဇာတ်ဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချန်းရွာမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၅
နေပြည်တော်နှင့်မန္တလေးမြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျားမိုးထစ်ချန်းရွာမည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ်ထစ်ချန်းရွာမည်။ မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တောင်ပိုင်းတို့တွင် မုတ်သုံလေအားအသင့်အတင့်ရှိမည်။ (မိုး/လေ)

ဘရာဇီးသမ္မတဟောင်းနှင့်ဇနီးကို လာဘ်စားမှုဖြင့်အရေးယူမည်

ရိုယိုဒီဂျနေရိုး စက်တင်ဘာ ၁၅
ဘရာဇီးသမ္မတဟောင်း လူဇီအင်နာစီရို လူလာဒါစီလ်ဟာကို အကျင့်ပျက်ခြစားမှုဖြင့် အရေးယူဆောင်ရွက်ရန် ဖက်ဒရယ် ရှေ့နေများက တောင်းဆိုထားကြောင်း သိရသည်။ လူလာနှင့်ဇနီးတို့သည် ဝွာရူဂျာ ပင်လယ်အပန်းဖြေစခန်း အတွင်းရှိ ဇိမ်ခံအိမ်ကို ပိုင်ဆိုင်မှုအဖြစ် ကြေညာရန် အထောက်အထားပြသနိုင်ခဲ့ခြင်း ရှိ မရှိကို ရှေ့နေများက စုံစမ်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



လူလာသည် Petrobras ရေနံကုမ္ပဏီနှင့် ဆက်သွယ်လျက်ရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီတစ်ခုက တည်ဆောက်ခဲ့သည်။
ဖြစ်ပြီး လုပ်ပိုင်ခွင့် အာဏာအပြည့် အဝရှိသူဖြစ်ကြောင်း ရှေ့နေဒယ်လ် တန် ဒါလက်ဂန်က ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ကျူရီတီဟန္တ ပြုလုပ်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။ (ဘီဘီစီ)

လူလာကမူ နေအိမ်တိုက်ခန်းအား မပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ငြင်းဆန်လျက်ရှိပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်သည် နိုင်ငံရေးအရ ပြုမူဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်းကို လာဘ်စားခဲ့သော နိုင်ငံပိုင် Petrobras ရေနံကုမ္ပဏီနှင့် ဆက်သွယ်လျက်ရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီတစ်ခုက တည်ဆောက်ခဲ့သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ၏အဓိကပြိုင်ဘက်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်သစ်အဖြစ် ခေတ္တဥက္ကဋ္ဌ ရန်ဟုကို ရွေးချယ်



တိုကျို စက်တင်ဘာ ၁၅
ဂျပန်နိုင်ငံ၏အကြီးဆုံး အတိုက်အခံပါတီအဖွဲ့များနှင့် ထောက်ခံသူများသည် ၎င်းတို့၏ခေါင်းဆောင်သစ်ကို တင်မြှောက်ရွေးချယ်ရန် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က တွေ့ဆုံစုဝေးခဲ့ကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေ

သတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။
ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီခေါင်းဆောင်ဟောင်းက ၎င်းသည် ဇူလိုင်လတွင် နောက်ထပ် သက်တမ်းတစ်ခုအတွက် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်တော့ကြောင်း ထို့ကြောင့်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီအနေဖြင့် လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲများအနိုင်ရရေးအတွက် ခေါင်းဆောင်သစ်ကို ရွေးချယ်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
လတ်တလောတွင် ခေါင်းဆောင်သစ်နေရာရရှိရန် ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီတွင် လူသုံးဦးမှာ ပါတီခေတ္တဥက္ကဋ္ဌ ရန်ဟုကို နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဆယ်ဂျီမေဟာရာနှင့် ဒုတိယလွှတ်တော်ရေးရာအကြီးအကဲ ယူချီရီတာမာကီတို့ဖြစ်ကြသည်။ လူပုဂ္ဂိုလ်များမှ ရက်သတ္တပတ်နှစ်ပတ်အတွင်း ပါတီအတွက် ပြည်သူလူထု ထောက်ခံမှုရရှိရန် မည်သို့ လုပ်ဆောင်မည်ကို ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်သည်။
ထို့အပြင် ၎င်းတို့သည် ၂၀၁၈ ခုနှစ်နောက်ဆုံးထားယှဉ်ပြိုင်မည့် အောက်လွှတ်တော်နေရာများအတွက် မည်သို့ယှဉ်ပြိုင်မည်ကိုလည်း အခြားအတိုက် အခံပါတီများနှင့် ညှိနှိုင်းတိုင်ပင်ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဒေသတွင်းပါတီအဖွဲ့ဝင်များက ခေါင်းဆောင်သစ်ရွေးချယ်ရေးအတွက် ၎င်းတို့၏မိမိများကို မေးလ်များမှ တစ်ဆင့်ပေးပို့ခဲ့ကြသည်။ ၎င်းတို့၏မိမိများက အဖြူအမည်းခွဲခြားပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
နောက်ဆုံးသတင်းများအရ ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ၏ခေါင်းဆောင်သစ်ကို ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့ကြောင်းသိရပြီး ရွေးချယ်ထားသော ခေါင်းဆောင်သစ်မှာ ယင်းပါတီခေတ္တဥက္ကဋ္ဌ ရန်ဟုကိုဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

ဗီယက်နမ်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုများကြောင့် မြေပြိုမှုဖြစ်ပွား၊ သုံးဦးသေဆုံး

ဟနွိုင်း စက်တင်ဘာ ၁၅
ဗီယက်နမ်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုများကြောင့် မြေပြိုမှုဖြစ်ပွားပြီး လူသုံးဦးသေဆုံးကာ လေးဦးပျောက်ဆုံးနေကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များက ပြောကြားခဲ့သည့် သတင်းတစ်ရပ်ကို ဆင်ဟွာသတင်းအေဂျင်စီတွင် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က ဖော်ပြခဲ့သည်။
အသက်ရှင်လွတ်မြောက်သူများ၏ပြောပြချက်များအရ တန်ဟွာနှင့် ဇီအမ်ပြည်နယ် အလယ်ပိုင်းနှင့်ကပ်လျက်ရှိသော တောအုပ်ထဲသို့ မျှစ်ချိုးရန် ၎င်းတို့အပါအဝင် လူ ၁၀ ဦးသွားခဲ့ကြောင်း၊ စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ၎င်းတို့သည် တံတစ်ခုတွင် စခန်းချ အိပ်စက်နေစဉ် ရုတ်တရက်မြေပြိုမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
၎င်းတို့ထဲမှ သုံးဦးမှာ မြေပြိုမှုမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ပြီး ကျန် ခုနစ်ဦးမှာ ပိတ်မိနေကြောင်း သိရသည်။ မြို့တော် ဟနွိုင်းတောင်ဘက် ၁၄၀ ကီလိုမီတာအကွာရှိ တန်ဟွာပြည်နယ် နဟွမ်ပြည်သူ့ကော်မတီ၏ စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက် ဒေသစောင့်ဆိုင်းရန် နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၃၀ ပြောပြချက်အရ သေဆုံးသူသုံးဦး၏ ရုပ်အလောင်းကို တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အခြားလေးဦးမှာ ဆက်လက်ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိကြောင်း ပြည်တွင်းသတင်းစာ တီအန်ဖန် (စွန့်စားသူ) သတင်းစာတွင် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က ဖော်ပြခဲ့သည်။ (ဆင်ဟွာ)

ဘာသာရေးအဆောက်အအုံအား မီးရှို့ခဲ့သည့် ဖလော်ရီဒါမှ အမျိုးသားတစ်ဦးကိုဖမ်းဆီး

ဖလော်ရီဒါ စက်တင်ဘာ ၁၅
လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်၌ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က အိုင်အက်စ်အဖွဲ့၏ လက်ပါးစေဟု လွှတ်တင်ထားခဲ့သည့် ဖလော်ရီဒါမှ အမျိုးသားတစ်ဦးအား ဘာသာရေးအဆောက်အအုံကို မီးရှို့ရန် ကြိုးစားခဲ့မှုဖြင့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
ဖလော်ရီဒါပြည်နယ်၏ ဥပဒေအရ အဆိုပါကိစ္စရပ်ကို ရန်ပြုဖွဲ့ရာဝေဝတ်မှု ကျူးလွန်မှုဖြင့် တရားစွဲထားပြီး သံသယရှိသူ ဆခရီတာ(၃၂ နှစ်)သည် တနင်္လာနေ့က ဘာသာရေးအဆောက်အအုံအား တမင်မီးရှို့ခဲ့သည်ဟုဆိုလျှင် ၎င်းအနေဖြင့် အကျဉ်းထောင်ထဲတွင် အနှစ် ၃၀ ထက်မနည်းနေထိုင်ရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း စီနီယူစီရိုင်တရားရုံးမှ သိရသည်။
ဇွန်လအတွင်းက ဖလော်ရီဒါနိုင်ငံကလပ်၌ သေနတ်သမားအိုမာမိတ်တင်က လူ ၄၉ ဦးကို သေနတ်ဖြင့် မပစ်သတ်မီ ဆူတောင်းဝတ်ပြုခဲ့သည့် ဖော့တိုပီးယားစ် ဘာသာရေး အဆောက်အအုံကို အကြီးအကျယ်မီးလောင်ပျက်စီးစေခဲ့မှုဖြင့် ဆခရီတာအား တရားစွဲဆိုထားသည်။
အတ္တလန္တိတ်ကမ်းခြေမြို့တော် ဖော့တိုပီးယားစ်၏အနောက်မြောက်ဘက်မိုင် ၁၀၀(၁၆၀ ကီလိုမီတာ)အကွာရှိ အော်လန်ဒိုင်း သေနတ်ပစ်ခတ်မှုအပြီးတွင် သေနတ်သမားမိတ်တင်သည်လည်း ဥပဒေအရာရှိများ၏ သေနတ်ပစ်ခတ်မှုဖြင့် သေဆုံးသွားခဲ့သည်။
မီးရှို့လောင်စဉ် ဘာသာရေးအဆောက်အအုံအတွင်း၌ လူတစ်ဦးမျှ ရှိမနေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ရိုက်တာ)

ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်၌ အမြန်ရထားနှင့် ကုန်ရထား တိုက်မိ၍ ခြောက်ဦးသေ၊ ၁၅၀ ကျော် ဒဏ်ရာရ

ကရာချီ စက်တင်ဘာ ၁၅
ကရာချီသို့ ဦးတည်ခတ်မောင်းလာသော အမြန်ရထားတစ်စင်းသည် ကုန်ရထားတစ်စင်းနှင့် ပါကစ္စတန်အလယ်ပိုင်း ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်၌ စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် အစောပိုင်းတွင် တိုက်မိရာ အနည်းဆုံး လူခြောက်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လူ ၁၅၀ ထက် မနည်းဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ဂျီဟိုရပ်သံက ပြောကြားခဲ့သည်။
မူတန်မြို့မှ ၂၅ ကီလိုမီတာ (၁၅ မိုင်)အကွာခန့်တွင် အာဝမ်အမြန်ရထားနှင့် ကုန်ရထားတို့ တိုက်မိခဲ့သဖြင့် ရထားတွဲလေးတွဲလုံးမှာ လုံးဝတိုက်ခတ်သွားကြောင်း အဆိုပါ ရုပ်သံလိုင်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။
ရထားတိုက်မိမှုဖြစ်ပွားချိန် ပါကစ္စတန်တွင် အစီဒီနစ်ဖြစ်သောကြောင့် အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေးအစီအစဉ်များ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုများရှိခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူများအနက် ၁၀ ဦးမှာ စိုးရိမ်ရသော အခြေအနေတွင်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ပါကစ္စတန်နိုင်ငံတွင် ရထားလမ်းများမှာ ကိုလိုနီခေတ်ကတည်းကဖြစ်ပြီး ဆယ်စုနှစ်အတော်ကြာကြာ ပြန်လည်ပြုပြင်မှုများမလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
၂၀၀၅ ခုနှစ်ကလည်း ဆင်းဒီပြည်နယ်ရှိ ဘူတာတစ်ခုတွင် ရုပ်ထားသော ရထားတစ်စင်းအား အခြား ရထားတစ်စင်းက အနောက်မှတိုက်ရာ လူပေါင်း ၁၃၀ ခန့်သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ရိုက်တာ)



အမေရိကန်သမိုင်းတွင် သေဆုံးမှုအများဆုံးဖြစ်ခဲ့သော ၂၀၀၁ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ (၉/၁၁) အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်မှာ ယခုအခါ(၁၅)နှစ်ကြာမြင့်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာ့အင်အားကြီးနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သော အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ အကြမ်းဖက်သမားများက ဝမ်းနည်းပူဆွေးမှုများနှင့် လူမဆန်သည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကို သယ်ဆောင်လာသည့် ထိုနေ့ကို ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးသာမက အထူးသဖြင့် အမေရိကန်နိုင်ငံအနေဖြင့် လုံးဝမေ့ပျောက်နိုင်မည်မဟုတ်ပေ။

(၉/၁၁) အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှု (၁၅) နှစ်ပြည့်နှစ်ပတ်လည်နှင့် အမေရိကန်၏အကြမ်းဖက်တိုက်ဖျက်ရေးမူဝါဒ

တင်လင်းအောင်

ဂျာမနီမှ ပြင်သစ် ယင်းမှတစ်ဖန် ဘယ်လ်ဂျီယံမှ ဗြိတိန်တို့တွင် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မည့်အိမ်မက်ဆိုးကြီးကို ခံစားနေရသည်။ ပြင်သစ်တွင်လည်း မကြာသေးမီက အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရရုံသာမက ယခုအခါတွင် ယင်းအကြမ်းဖက်မှုသည် အရှေ့တောင် အာရှသို့ပင် ကူးစက်ပျံ့နှံ့လာပြီဖြစ်သည်။



၉/၁၁ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှု (၁၅) နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ကျင်းပနေစဉ်

၂၀၀၁ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၁ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြန်ပေးဆွဲခဲ့ရသော ခရီးသည်တင်လေယာဉ်လေးစင်းသည် ကုန်သွယ်ရေးအဆောက်အအုံ၏ မျှော်စင်ညီနောင် ဝါရှင်တန်ဒီစီအနီးရှိ ပင်တဂွန်စစ်ဌာနချုပ်နှင့် ပင်ဆယ်ပေးနီးယားသို့ ဦးတည်ပျံသန်းကာ တိုက်ခိုက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှု သုံးခုတွင် လူပေါင်း ၃၀၀၀နီးပါး သေဆုံးခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် အမေရိကန်နိုင်ငံအနေဖြင့် ထိုနေ့က အသက်သွေးချွေးပေးဆပ်ခဲ့ရသူများအတွက် အောက်မေ့ဖွယ် အခမ်းအနားကို မင်ဟက်တန်ရှိ Ground Zero ဟုခေါ်သော တိုက်ခိုက်ခံရသောနေရာတွင် စက်တင်ဘာ ၁၁ရက် တနင်္ဂနွေနေ့က ကျင်းပခဲ့ရာ ကျွန်ုပ်တို့သို့ မိသားစုများနှင့် အစိုးရအရာရှိများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ထို့အပြင်ယင်း အောက်မေ့ဖွယ် အခမ်းအနားသို့ ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတလောင်း ဟီလာရီကလင်တန်နှင့် ၎င်း၏ပြိုင်ဘက် ရီပတ်ဘလစ်ကန် သမ္မတလောင်း ဒေါ်နယ်ထရန်တို့လည်း တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သို့ မိသားစုဝင်များက သေဆုံးသူများ၏အမည်စာရင်းကို ရွတ်ဆို၍ ပထမလေယာဉ်ကုန်သွယ်ရေးအဆောက်အအုံကို တိုက်ခိုက်ခဲ့သည့် နံနက် ၈ နာရီ ၄၆ မိနစ်တွင် ခဏကြာမြီသက်တိတ်ဆိတ်ပြီး ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပေးခဲ့သည်။

ထို့အပြင် နောက်ထပ်နေရာများကို တိုက်ခိုက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့သည့် နာရီအတိုင်း ကျန်ရစ်

တိုက်ခိုက်မှုများ အရှိန်အဟုန်ကောင်းနေဆဲ အချိန်တွင် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (၉/၁၁) တိုက်ခိုက်ခံရခြင်းမှ အပြေသည့် အမေရိကန် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ တန်ပြန်ထိုးစစ်ဆင်

အကြမ်းဖက်သူများကို တန်ပြန်ထိုးစစ်ဆင်မှုများ ဆင်နွှဲနေသော်လည်း ၎င်းတို့မှာ ယုတ်လျော့သွားခြင်းမရှိဘဲ အကြမ်းဖက်မှုများကို ပို၍ လုပ်ဆောင်ခြင်းမှာ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ အကြမ်းဖက်တန်ပြန်ချမှန်းရေး မူဝါဒ သို့မဟုတ် သံတမန်နည်းလမ်းများကို ပြန်လည်ပြုပြင်ရန် လိုအပ်ပေသလောဆိုသည့် အတွေးကို လူတွေ၏ စိတ်ထဲတွင် စတင်စဉ်းစားလာကြပြီဖြစ်သည်။ ပထမဆုံးအနေဖြင့် ပြောရမည်ဆိုလျှင် စစ်ပွဲများသည် အကြမ်းဖက်ဝါဒကို အမြစ်ပြတ် ချေမှုန်းနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ မဟုတ်ပေ။ ဆန့်ကျင်ဘက်အနေဖြင့် ပြောရမည်ဆိုလျှင် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များဖြစ်ပေါ်ရန် သွေးမြေကျမှုများ ဖန်တီးပေးသလိုဖြစ်နေသည်။

(၉/၁၁) အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရေးဖြစ်ပေါ်ပြီးနောက် အမေရိကန်အစိုးရသည် အကြမ်းဖက်တန်ပြန်တိုက်ခိုက်ရေး ကြွေးကြော်သံကို ကိုင်ဆွဲလျက် ၂၀၀၃ တွင် အီရတ်ကို ကျူးကျော်ပြီး ဆက်အိမ်ဟူစ်အစိုးရကို ဖြုတ်ချခဲ့သည်။ ယင်း

ဖြုတ်ချမှုကြောင့် အကြမ်းဖက်မှုများ ဆူပူ မငြိမ်သက်မှုများနှင့် ဂိုဏ်းဂဏကွဲမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကာ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ကဲ့သို့သော အစွန်းရောက်အဖွဲ့များပေါ်ပေါက်ရန် ဖန်တီးပေးသလိုဖြစ်ခဲ့သည်။ အလားတူဖြစ်ရပ်မျိုး လစ်ပျားဆီးရီးယားနှင့် အခြားဒေသများတွင် ပေါ်ပေါက်ခဲ့သည်။ ယင်းဒေသများတွင် အမေရိကန်ဦးဆောင်သည့် စစ်ရေးလုပ်ရားများသည် ဒီမိုကရေစီကို အကာအကွယ်ပြုလျက် ပြည်တွင်းရေးအထိ ပါဝင်ခဲ့သည်။

ဒုတိယအနေဖြင့် ပြောရမည်ဆိုလျှင် အမေရိကန်ဦးဆောင်သည့် အကြမ်းဖက်နိုင်ငံရေးစစ်ပွဲများသည် အကြမ်းဖက်မှုများကို ပိုမိုဖြစ်ပေါ်စေရုံသာမက မဟာမိတ်ဥရောပတစ်ဝင်ယင်းပြဿနာ၏ အမွေဆိုးကို ခါးစည်းခံခဲ့ရသည်။ အရှေ့အလယ်ပိုင်းနှင့် မြောက်အာဖရိကတစ်ဝင်တစ်ပြင်တွင် စစ်ပွဲများကြောင့် နေရပ်စွန့်ခွာထွက်ပြေးကြရသော ဒုက္ခသည်အရေအတွက်မှာလည်း ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ထက် ပိုဆိုးလို့နေသည်။

တတိယအနေဖြင့် ပြောရမည်ဆိုလျှင် ယင်းဖြစ်ပေါ်နေသော ပြဿနာများကို ပြေလည်စေရန်အတွက် နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများလိုအပ်နေပြီး အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်ပွားရသည့် ရင်းမြစ်ကို ရှာဖွေဖို့လိုအပ်လာပြီဖြစ်သည်။

ယခုအခါတွင် အကြမ်းဖက်ဝါဒနိမ့်နင်းရေးအတွက် နည်းလမ်းကောင်းများ ရှာဖွေရန်မှာ အမေရိကန်အရေးသာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံး၏ အရေးပါဖြစ်နေပြီဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသည် အကြမ်းဖက်ဝါဒ ဆန့်ကျင်နိုင်ငံရေးကို ယခင်နည်းဟောင်းကြီးအတိုင်း မဟုတ်ဘဲ တစ်မျိုးတစ်ဖုံနည်းသစ်ထွင်ကာ ချဉ်းကပ်သင့်နေပြီဖြစ်သည်။ အကြမ်းဖက်ဝါဒကို တိုက်ဖျက်ရေး ထိရောက်သော နည်းလမ်းများကို ချမှတ်ခြင်းသည် ကျွဲကူးရေပါဆိုသလို ဒုက္ခသည် ပဋိပက္ခများ၊ ဆင်းရဲမွဲတေမှုများ၊ လူမှုရေး တန်းတူရည်တူရှိမှုများကို ဖြေရှင်းနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ။



ကုန်သွယ်ရေးအဆောက်အအုံ၏ မျှော်စင်ညီနောင်ကို အကြမ်းဖက်သမားများ လေယာဉ်ဖြင့် တိုက်ခိုက်နေစဉ်

သူ မိသားစုဝင်များက သေဆုံးသူများ၏အမည်စာရင်းကို ရွတ်ဆို၍ငြိမ်သက်တိတ်ဆိတ်ပြီး ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပေးခြင်းများ ထပ်မံပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

တိုက်ခိုက်ခံရခြင်း (၁၅)နှစ်ပြည့် နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအတွင်းသာမက အပြင်ဘက်၌ အကြမ်းဖက်

လုပ်ရားဆောင်ရွက်မှုများသည် ဘယ်တော့မှ အဆုံးသတ်တော့မည်မဟုတ်ပေ။ အမေရိကန် တပ်ဖွဲ့များသည် အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားတို့တွင် အသစ်အသစ်သော အိုင်အက်စ်ဆန့်ကျင်စစ်ဆင်ရေးများကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နေဦးမည်ဖြစ်သည်။ လူသားမျိုးနွယ်များ၏ ဘုံရန်သူဖြစ်သော

အကြမ်းဖက်ဝါဒကို တိုက်ဖျက်ရေး ထိရောက်သော နည်းလမ်းများကို ချမှတ်ခြင်းသည် ကျွဲကူးရေပါဆိုသလို ဒုက္ခသည် ပဋိပက္ခများ၊ ဆင်းရဲမွဲတေမှုများ၊ လူမှုရေး တန်းတူရည်တူရှိမှုများကို ဖြေရှင်းနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း ။ ။

တရုတ်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်းတွင် အင်အားပြင်းမုန်တိုင်းဝင်ရောက်တိုက်ခတ်

ပေကျင်း၊ စက်တင်ဘာ ၁၅

တရုတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်းတွင် အင်အားပြင်းမုန်တိုင်းဝင်ရောက်တိုက်ခတ်နေသည့်အတွက် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး မြေပြိုမှုများဖြစ်ပေါ်နိုင်ကြောင်း တရုတ်အစိုးရက သတိပေးထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

မိုးလေဝသဆိုင်ရာ အရာရှိများက တိုင်ဖွန်း မီရန်သီသည် ဖူကျန်ပြည်နယ်ဇီမင်းကို ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၃ နာရီတွင် ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်သွားပြီးနောက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မြောက်ဘက်သို့ တစ်နာရီလျှင် လေတိုက်နှုန်း ၂၀ကီလိုမီတာနှုန်းဖြင့် ရွေ့လျားနေကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုအခါ အဆိုပါမုန်တိုင်းမှာ အင်အားပြင်းထန်သော အပူပိုင်းမုန်တိုင်းအဖြစ်ရောက်ရှိလာပြီး မုန်တိုင်းအလယ်ပိုင်းဟုခေါ်ဆိုသည့် လေထုဖိအား ၉၉၀ ဟက်တိုပါစကယ်ရီပြီး လေတိုက်နှုန်းမှာ တစ်နာရီလျှင် ၉၀ ကီလိုမီတာနှုန်းဖြင့် တိုက်ခတ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အချို့ဒေသများတွင် စက်တင်ဘာ ၁၅ရက်မှစတင်ကာ စက်တင်ဘာ ၁၆ရက် ညနေအထိ မိုးရေချိန်လက်မ ၂၅၀ မှ ၃၀၀ မီလီမီတာ (၉.၈)အထိရှိလာနိုင်သည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း သိရသည်။ မုန်တိုင်းကြောင့် ဖူကျန်ပြည်နယ်တွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုနှင့် ရေပြတ်တောက်မှုများ အများအပြားဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း သိရသည်။ အမြန်ရထားများနှင့် လေယာဉ်ခရီးစဉ်များကိုလည်း ဖျက်သိမ်းထားကြောင်း သိရသည်။ ထိုင်ဝမ်တွင် ယင်းမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် လူတစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၃၈ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)





သောကြာနေ့တိုင်းမှာ

ငွေဖြည့်ပြီး

အပိုဆု

ရယူလိုက်ပါ။

| ငွေဖြည့်ပမာဏ | ငွေဖြည့်ကတ်ဖြင့် (အပိုဆု) | E-Topup ဖြင့် (အပိုဆု) |
|---------------------------|---------------------------|------------------------|
| 1,000 Ks | 20 MB | 20 MB + 100 Ks |
| 3,000 Ks | 80 MB | 80 MB + 500 Ks |
| 5,000 Ks | 150 MB | 150 MB + 1,250 Ks |
| EVERY 10,000 Ks | 400 MB | 400 MB + 3,000 Ks |

- **E-Topup** ဖြင့်ငွေဖြည့်လျှင် **အပိုဆုနှစ်မျိုး** ရယူနိုင်ပါပြီ။
- ဇူလိုင်လ (၁၅)ရက်နေ့မှ စတင်၍ MPT ၏ Prepaid GSM/WCDMA မိုဘိုင်းဖုန်းအသုံးပြုသူများအားလုံး ၀ယ်ယူအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ (Data အပိုဆုများသည် ဆွေသဟာ အသုံးပြုသူများအတွက်သာ)
- အပိုဆုငွေများဖြင့် MPT မိုဘိုင်းဖုန်းများအချင်းချင်း ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းနှင့် စာတိုပေးပို့ခြင်း၊ အင်တာနက်အသုံးပြုခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
- အပိုဆုငွေများကို ငွေဖြည့်သွင်းသည့် သောကြာနေ့မှစတင်၍ (၇)ရက်အတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- Data အပိုဆုများကို ငွေဖြည့်သွင်းသည့် သောကြာနေ့မှစတင်၍ တနင်္ဂနွေနေ့အထိ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

နာချင်ရာ နာစမ်း . . .
WORKS WHEREVER IT HURTS.



• OVER 100 YEARS • OVER 100 COUNTRIES • MILLIONS OF USERS •



Myanmar Reg No.
1809AA6235

Tiger Balm (Red) သည်

ကြွက်သားနာကျင်ကိုက်ခဲခြင်းနှင့် အတွင်းဒဏ်ဖြစ်ခြင်းတို့ကို အလျင်မြန်ဆုံးသက်သာစေပါသည်။



Myanmar Reg No.
1809AA6236

Tiger Balm (White) သည်

မူးဝေခြင်းနှင့် အင်းဆက်ပိုးမွှားများကိုက်ခဲခြင်း၊ ဝေဒနာ တို့ကိုပျောက်ကင်းစေပါသည်။



Myanmar Reg No.
R1808AA643

Tiger Balm (Liniment) သည်

မောပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ ကြွက်သားတောင့်တင်းခြင်း၊ နာကျင်ခြင်းတို့ကို အလျင်မြန်ဆုံးပျောက်ကင်းစေပါသည်။



N0.013, Thitsar Road, Yankin Township, Yangon, Myanmar.
Tel : (951)565 253, 565 269, 565 270



ဧည့်ဝတ်ပျူငြာ တို့ မြန်မာ



မြန်မာတို့ရဲ့ ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှုအတွက် ဂုဏ်ယူစရာ ရွှင်ရယ်မြန်မာ...

www.facebook.com/RoyalMyanmarTea

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်
လှည်းကူးမြို့ကျွန်းကလေးကျေးရွာ၊
ပဲခူး-ရန်ကုန်ကားလမ်းမကြီးအနီးဥယျာဉ်မြေ
(40'x60')=140 ခန့်၊ (25'x65')=100 ခန့်၊
(30'x60')=120 ခန့်၊ (30'x40')=65 ခန့်၊
(40'x40')=100 ခန့်၊
Ph:09-773485447,09-252278945,
09-799716395

လုံးချင်းတိုက်ငှားမည်
မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ခရေပင်လမ်းမကြီးပေါ် (KBZ Bank) ဘေး
ရုံးခန်းပွင့်ရန်၊ အရောင်းပြခန်း၊ ဘဏ်ပွင့်ရန် သင့်လျော်သော
နေရာကောင်းတွင်တည်ရှိသည့် (၄) ထပ်တိုက်(၁)လုံးကို နှစ်ရှည်ငှားမည်။
ဆက်သွယ်ရန်-၀၉ ၇၃၁၃၀၃၀၊ ၀၉ ၄၂၀၀၁၁၇၅၁၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၅၈၀၂

ရွှေကမ္ဘာ
အိမ်ပြောင်း /
အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
14'ကာမျာဖြင့်လုပ်သားအိမ်တာဝန်ယူ
တောင်ရွက်ပေးမည်။(ဖြူပွင့်/နယ်ဝေး)
Ph : 09-5097001
09-49259491
09-421177464

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊
မြောက်ပိုင်းများရှိ
မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
ဖုန်း-၀၉-၈၆၂၃၁၈၈
ဖုန်း-၀၉-၅၀၈၄၁၂၉

Advertisement for 'ရွှေသွေး ရင်လူးဆေး' (Golden Blood Heart Medicine) with images of the product and text describing its benefits for various ailments.

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂) မြေကွက်
အမှတ်(၄၀၆)ဟု ခေါ်တွင်သောစရိယာ(၄၀x၆၀)ပေအကျယ်ရှိမြေပေါ်ရှိ အမှတ်(၄၀၆) လက်ဝဲသွားရပ်ကွက်၊
(၃၂)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သည့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်
အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေပိုင်ဆိုင်ခွင့်ဥပဒေနှင့်
မြေစာရင်းစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေနှင့်အညီ ဦးမြင့်မောင်ဆီသို့ အမည်ပေါက်လျှက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့်အဆောက်အအုံအား
ဦးလှိုင် ရှင်မင်းထွန်းအောင်ဆိုင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်များဖြင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ ဝန်ရန်လျှောက်ထားဆဲလက်ရှိထား
အကျိုးခံစားလျက်ရှိသည့်ဝင်အောင်ဆီသို့ထပ်မံကွန်ပဏီမိတ်ဆွေက အမြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်
တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိသူများ နိုင်လှသောအထောက်အထား၊ စာမူတ်
စာတမ်းမူရင်းနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့၏ထံသို့ကြိုကြော်ငြာပါသည်ရက်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း လာရောက်၍ကန့်ကွက်
ကြောင်းတင်ပြနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်
ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လှိုင်အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးဝဏ္ဏဇော် (စဉ်-၉၇၈၀) ဒေါ်စန်းစန်းနု (စဉ်-၂၃၂၅၂) ဒေါ်စိုးစိုးနွယ် (စဉ်-၄၂၇၈၈)
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) ဒေါ်မေသွ (စဉ်-၄၃၀၃၉) ဒေါ်အေးမွန်သိန်း (စဉ်- ၄၆၆၄၂)
(အထက်တန်းရှေ့နေများ)
L.R.E Lawfirm
အမှတ်(၁၅၆) အခန်းအမှတ်(၂/ခ)ပထမထပ်၊ ခရေပင်လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၀၉-၅၀၈၁၀၅၇

ကျွန်ုပ်တို့
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် ၅၁၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၅၁၊ မြေကွက်
(၁၀)လမ်း၊ ဦးပါ ၁၂/၂ကမ(နိုင်)၀၄၄၃၉၉ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀၈၆မြေအား အမည်ပေါက် ခင်ဖွဲ့ဦးပါ တွယ်လှန်သဖြင့်
ဇနီးဒေါ်မြစိန် ၁၂/၂ကမ (နိုင်)၀၄၄၃၉၁၀ တစ်ဦးတည်းသောဇနီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာသေစာရင်းတင်ပြ၍
ငှင်းထံမှ အထွေထွေကိုယ်စား လှယ်လွှဲစာအမှတ် ၇၀၂၇/၀၆ဖြင့် ရရှိသူ ဦးစော်ဝင်း၁၂/၂ကမ(နိုင်)၀၄၄၂၅၈၈ ပါဝါပေးသူ
သက်ရှိ ထင်ရှားရှိကြောင်းနှင့် ပါဝါမရပ်သိမ်းကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်မြေပုံကူးလွှာကားလားလာရာ တရားဝင်
နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှစ၍ ရန်ကုန်မြို့နယ်၊ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဝက်ခြံကုသမှုအစီအစဉ်များ၊ ဝက်ခြံအဟန့်တံကုသမှု၊ တင်းတိပ်ပို့ခြောက်ကုသမှု၊ မျက်နှာအရေးအကြောင်းကုသမှု၊ အသားဖြူဝင်းခြင်းအတွက် ကုသမှု
ဖြင့် အင် ဆန်း အရေပြားနှင့် အကျအပဆေးခန်း
အမှတ်- ၄၄၄၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဘုံသာလမ်း(အထက်)၊ (အမေရိကန်စီးရီးများကုန်ဆိုင်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၃၈၂၂၄၇၊ ၂၅၆၀၄၅

Pun Hlaing Siloam Hospitals advertisement for joint replacement surgery. Includes logos, text about minimally invasive techniques, and images of a human body with highlighted joints.

Visit The 3rd International Processing & Packaging Exhibition for Myanmar
တတိယအကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတကာ ထုတ်လုပ်ခြင်း နှင့် ထုတ်ပို့ခြင်းဆိုင်ရာပြပွဲ

PRO PAK MYANMAR 2016

22-24 SEPTEMBER 2016
Myanmar Event Park (MEP), Yangon, Myanmar
(9.00-17.00 Hrs.)

Total Processing & Packaging Solutions
FoodDrinkPharma

Incorporating **DRINKTECH MYANMAR 2016** **PLASPAK MYANMAR 2016**

Including:

- Over 200 Exhibitors from 21 countries
- 5 International Pavilions from China, Italy, Singapore, Taiwan and Thailand
- Industry Conferences & Seminars



MANUFACTURING 2016 Myanmar

တတိယအကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတကာ ကုန်ထုတ်လုပ်ရေးစက်ပစ္စည်းများ၊ ကိရိယာများ၊ ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာပြပွဲ

၂၂ - ၂၄ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆
(ကြာသပတေး - စနေ) ပြပွဲကျင်းပချိန် - နေ့စဉ် မနက် (၉)နာရီမှ ညနေ (၅)နာရီအထိ

MYANMAR EVENT PARK (MEP)
ရန်ကုန်၊ မြန်မာ

စာမေးပွဲဝင်ပါသည်
f Manufacturing Myanmar
#ManufacturingMyanmar

Manufacturing Myanmar သည် အကန့်အသတ်မဲ့ စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများကို သင့်အိမ်ထဲတစ်ခန်းထဲသို့ ယူဆောင်လာပါသည်။

- ကုန်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအမျိုးမျိုးအတွက် ပြည့်စုံသော စက်ပစ္စည်းများ၊ ကိရိယာ၊ နည်းပညာနှင့် နည်းလမ်းအရင်းအမြစ်များကို တစ်နေရာတည်းတွင် မြင်တွေ့နိုင်ပါသည်။
- CAMPRO, FESTO, GOODWAY, GUEHRING, NIKON, OLYMPUS, OPTICAL GAGING, OSG, SUHNER, TRUMPF, VÖLKL, WIDIN တို့ကဲ့သို့ နိုင်ငံတကာမှ ကုန်ပစ္စည်းတစ်စိတ်မျိုးစုံနှင့် အခြားသော အမှတ်တံဆိပ်များကိုလည်း တွေ့မြင်နိုင်ပါသည်။
- သင့်ကုမ္ပဏီအတွက် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နိုင်စွမ်းနှင့် ဝင်ငွေကို တိုးတက်စေမည့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးပေါ် ဖွံ့ဖြိုးမှုများကိုလည်း ကျွမ်းကျင်သူများထံမှ လေ့လာနိုင်ပါသည်။
- ပြည်တွင်းမှ ကုန်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအပါအဝင် ကမ္ဘာတဝှမ်းမှ ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင် (၂၂၀၀) ကျော်နှင့်တွေ့ဆုံပြီး အကျိုးတူဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်နိုင်ကာ ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများကိုလည်း ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

ပြပွဲတွင်ပြသမည့် စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းသော ကုန်ပစ္စည်းများကို Online Show Catalogue မှတစ်ဆင့် ကြိုတင်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

နောက်တစ်ပတ်တွင် ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ ဝင်ရောက်ခွင့်မှာ အခမဲ့ဖြစ်ပြီး ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ စည်သူတော်များအတွက်သီးသန့် ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့များပါသည်။

www.ManufacturingMyanmar.com

ပူးပေါင်းပါဝင်သည်
TOOLS & HARDWARE 2016 Myanmar
SINGAPORE EXHIBITION SERVICES
oes Overseas Exhibition Services Ltd
ALLWORLD EXHIBITIONS

ကမ္ဘာအနှံ့မှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သူများ
ကူညီပံ့ပိုးသည့် အဖွဲ့အစည်းများ
Ministry of Industry SMEs Development Department
MIA Myanmar Industries Association
Myanmar Engineering Society

ဆက်သွယ်ရန် ၀၁ ၅၁၂ ၈၈၇

Pre-register at www.propakmyanmar.com
Information Hotline Contact: U Htet Wai Zaw,
Tel: +95-1 513 515-519 Email: marketing@informationmatrix.com

Supported by: 

www.ManufacturingMyanmar.com

ပူးပေါင်းပါဝင်သည်
TOOLS & HARDWARE 2016 Myanmar
SINGAPORE EXHIBITION SERVICES
oes Overseas Exhibition Services Ltd
ALLWORLD EXHIBITIONS

ကမ္ဘာအနှံ့မှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သူများ
ကူညီပံ့ပိုးသည့် အဖွဲ့အစည်းများ
Ministry of Industry SMEs Development Department
MIA Myanmar Industries Association
Myanmar Engineering Society

ဆက်သွယ်ရန် ၀၁ ၅၁၂ ၈၈၇

ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် ၈/ ၂၀၁၁၊ စာသေစာ/တို(၅၄)၊ တိုင်းရင်းသားပတ်ပတ်စတင်အမှတ်(သေပြား) - TMR 004815(0314) / (သေချုပ်) TMR 000394(0314)

တက္ကသိုလ်နှင့် အခြားပညာရေးအဖွဲ့အစည်းများအတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ

မြန်မာတိုင်းရင်းသားဖက်ဝင်စစ်မှန်သော ပရသေးပစ္စည်းများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ဩလောက်အောင် အထူးပင် ဆေးစွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

ကွမ်းရွက်ပုံတိုင်းရင်းသားအား ဖညသည့် မြို့ရွာများကိုမျှ ဖော်စပ်သည့်အားဖြင့် လိုက်လံကောင်းချခြင်း ဖန်တီးကြောင်း သုံးစွဲသူ ပီသပြည့်သူများနှင့် ကောင်းချသူများအား အထူးသတိပေး ဖန်ကြားအပ်ပါသည်။

ရူးနာ၊ ခါးနာ၊ ကျိုးပေါင်းရောဂါ၊ ဆုံကျင်ကိုက်ခဲအခြေအနေအထားများနှင့် ချောင်းဆိုး၊ ရင်ကျပ်၊ ဖိုက်နာချွန်ဇီဝိမ်း၊ မူးမောရင်တုန်၊ ရင်ခွာတက်လျှင် **ဂျီ၊ ဂဗုန်းရှင်** လေငန်းကာကွယ်လိမ်းဆေးရည်

အမှတ်တံဆိပ် ရောင်းဝယ်ခွင့်များ သတ်မှတ်ချက်များကို ဖော်ပြပါရှိပါသည်။ မှုးဆေးဆေးခြင်းဖြင့် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့သမားတော်များ
အထူးသတိပေးချက်
အသုံးပြုမှုနှင့်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အသုံးပြုသူများအား အသုံးပြုမှုစာရွက်စာတမ်းတွင် ဖော်ပြပါရှိပါသည်။

SUPPORTED BY Australia UNLIMITED, Australia Awards

ORGANIZED BY AVSS Australian Visa & Student Services

AUSTRALIAN EDUCATION EXHIBITION 2016

Yangon: 17th Sept, 2016 (Saturday) 9 A.M-4 P.M Ballroom, Parkroyal Hotel
Mandalay: 18th Sept, 2016 (Sunday) 1 P.M-5 P.M Ballroom, Sedona Hotel

အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း၊ ကောလိပ်၊ ထိပ်တန်း တက္ကသိုလ်ကျောင်းပေါင်း (၂၀) ကျော်တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် လာရောက်တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုက်ပါ။

ပြပွဲနေ့တွင်ကျောင်းလျှောက်ပြီး ကျန်းမာရေးအာမခံ (၁) နှစ်စာလက်အောင်ရယူလိုက်ပါ။ **FREE ENTRY**

For more information, please contact:
AVSS Yangon: 127A, 1st Floor, West Shwe Gon Daing Road, Bahan Tsp, Yangon. Tel: 09 45000 6944/6955, 09 5147227
www.theavss.net f Australian Visa & Student Services, Myanmar
AVSS Mandalay: 2/Ta 765, 69th St., Bet: 31st & 32nd Streets, Mandalay. Tel: 02 74291, 09 4440 29882

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဆ) ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (၈၈-၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၇)၊ ၆၄x၆၅ လမ်းကြား၊ အေးသုခလမ်းနှင့် ရတနာလမ်းကြားရှိ တောင်ရန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သော ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးအောင်ထွန်းကွယ်လွန် သဖြင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ် (၉၄၁/၂၀၁၄)ဖြင့် အမွေဆက်ခံခဲ့သော ဇနီး ဒေါ်ငြိမ်းရ ၉/အမရ (နိုင်) ၀၈၂၄၄၀ မှ တောင်ရန်မြေကွက် ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရဲစခန်းနှင့်ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များ တင်ပြ၍ တောမှမြို့ပြောင်း၊ အမည်ပြောင်း၊ ဂရုမိတ္တူ၊ အမှုထွဲဖွင့်လှစ် ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်သူသာယာရေးကော်မတီ

ဖခင်အမည်မှန်
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စလင်းမြို့နယ်၊ အထက ဆင်ဖြူကျွန်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (C) ကျောင်းဝင်အမှတ် (A-၅၀၅၀) မှ မအိဖြူနယ်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမင်းဇော်ဦး ၈/စလင်း(နိုင်)၂၂၉၈၈၉ ဖြစ်ပါသည်။

ဖောင်းကြွပျောက် ယာဉ်အမှတ် 5K-7899 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့် ယာဉ်အမှတ် ၁၉၃/၃၉၇၄ Hi Bird 90 .M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဌေး ၉/မနတ(နိုင်)၀၃၂၀၁၀၈ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအနေဖြင့် သဘာဝဘေးကယ်ဆယ်ရေးနှင့် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးလုပ်ငန်းများကို ပိုမိုစုစည်းစည်းဆောင်ရွက်ကြရမည်



အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီကုလ္လံ ဒုတိယသမ္မတဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ အာဆီယံသဘာဝဘေးစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ (၆) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးနှင့် သဏ္ဍာန်တူလေ့ကျင့်ခန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ် (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၅
အာဆီယံသဘာဝဘေး စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ (၆) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးနှင့် သဏ္ဍာန်တူလေ့ကျင့်ခန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ Park Royal ဟိုတယ်၌ကျင်းပရာ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီကုလ္လံဒုတိယသမ္မတဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။
ဒုတိယသမ္မတက မိမိတို့နေထိုင်ကြသည့် အာဆီယံဒေသသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များသည်ဖြစ်သည်ကို အားလုံးသိရှိထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် ရာသီဥတုဖောက်ပြန် ပြောင်းလဲမှုများကြောင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ရည်ရွယ်ထားသည့် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုများသည် **စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၄** ◆

ရာသီဥတုကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးစေရန် ရည်မှန်းချက်များကို လက်တွေ့ဆောင်ရွက်မှုအဖြစ် ပြောင်းလဲကြရမည် **စာမျက်နှာ-၅**

ဘရာဇီးသမ္မတဟောင်းနှင့်ဇနီးကို လာဘ်စားမှုဖြင့် အရေးယူမည် **စာမျက်နှာ-၁၀**

ဆိပ်ဖြူမြို့နယ် ဒေါသကျေးရွာ၌ မိုးကြိုးစက်ကွင်းမိ၍ ဆိတ်၊ သိုး ၆၃ ကောင် သေဆုံး **စာမျက်နှာ-၁၃**

မြန်မာနှင့် လာအိုအသင်း ယနေ့ ယှဉ်ပြိုင်မည် **စာမျက်နှာ-၁၄**

တံတားကြုံခိုင်းရေးအတွက် ဧရာဝတီ(ရတနာပုံ)တံတားအထက်ဘက် ပေတစ်ထောင်အကွာတွင် ရေယာဉ်များဆိုက်ကပ်ခွင့် တားမြစ်

မန္တလေး စက်တင်ဘာ ၁၅
ဧရာဝတီ(ရတနာပုံ) တံတားအထက်ဘက် ပေတစ်ထောင်အကွာတွင် ရေယာဉ်များ ဆိုက်ကပ်ခွင့်ကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန လမ်းဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမောင်မောင်ညွန့်က တံတားကြီး ရေရှည်တည်တံ့ရေးအတွက် တားမြစ်ထားကြောင်း ပြောသည်။
“စက်ဆိုတာ ပြောလို့မရဘူး။ ရေယာဉ်ရုံစက်တွေနဲ့ တွဲတွေဆိုက်ကပ်တဲ့ အခါမှာ တစ်ခုခုဖြစ်ခဲ့ရင် မထိန်းနိုင်ဘဲ ရေစီးအတိုင်း တံတားတိုင်တွေကို ထိခိုက်သွားနိုင်တယ်။ ထိခိုက်မှာစိုးလို့ တံတားကြီး ရေရှည်တည်တံ့ဖို့ တားမြစ်တာပါ။”
စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ □



နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်
နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၅
မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတွင် နေရာစိပ်စိပ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် နေရာကျဲကျဲ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချန်းရွာပြီး နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်သည်။ (မိုး/ဇေ)

Oramin-G
Soft Cap.
(with Ginseng)
30 Soft Caps.
- NATURAL KOREAN GINSENG EXTRACT
- MADE IN KOREA
- MULTIVITAMIN MINERAL

၁၅ သက်တမ်းစိတ်ရွှင်လန်းဖို့ 'ဒော်ရာမင် - ဂျီ' ကို သောက်ကြပါစို့...
Oramin-G

Manufactured by DAEWON PHARM. CO., LTD. (Seoul Korea)